
Sfeerimpressie  
Muziekfestival 2024

Het muziekfestival was weer fenomenaal! In het eerste deel stonden 

met regelmaat Nigtevechtse muzikanten op het podium. Zowel in het 

koor (MixedUP), in de jongste band (The Rocks) als de vertrouwde 

gezichten bij Home Aloon, De Locals en Triple Trouble. DJ Albert Vos 

draaide zijn vinyl. Natuurlijk waren ook Michiel Borstlap, Ruud Breuls 

en Geertjan van Oosten van de partij. Remme en Quique waren de 

professionals. Wat een geweldige bands zijn dat! En traditiegetrouw 

sloten Ronald Molendijk en Erland Galjaard af.

Het tweemaandelijkse huis-aan-huisblad voor Nigtevecht                            
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Wat zeg je als je zeer enthousiaste, muzikale dorpsgenoot Koen Brouwer je vraagt of 

je mee wil doen aan een videoclip van zijn band Friday? Na even nadenken zeg je: ja 

leuk! Net als diverse andere dorpsgenoten.

De opname zou bij WONDR in Amsterdam-Noord plaatsvinden op 28 mei. Gepaste 

vrolijke kleding, iets over de top, en kleurrijk was de dresscode. 12.00 uur bij WONDR 

aangekomen, het was heerlijk weer, kregen we een uitleg van wat er van ons verwacht 

zou worden. Wij moesten een stel “pensionado’s” spelen die in een luxe-resort aan een 

bingo bezig zijn. Dan komen er ineens jonge muzikanten binnen die een song beginnen 

te spelen. Eerst vinden wij het niets! Maar dan pakt de song ons en beginnen we mee te 

swingen. Er deden drie professionele breakdancers mee die ouder waren geschminkt. De 

regisseur, cameramensen en veel anderen met een taak, hebben ons vier uur leuk 

beziggehouden. We zijn uitstekend verzorgd en het was een geweldig leuke ervaring!

Wil je alle dorpsgenoten die mee hebben gewerkt aan de clip zien schitteren? Ga dan 

naar YouTube op internet, zoek naar ‘FRIDAY- Last Forever’ en bekijk het resultaat. 

Wil je de mannen live zien spelen? 18 oktober zijn ze te zien in De Vorstin in Hilver-

sum. Wij zijn erbij!

Dick Grave

Videoclip 
Friday

Bericht van 
de SooS
De zomer in Nigtevecht en een terugblik op 

gezellig samenzijn.

De afgelopen zomermaanden hebben 

we in het dorpshuis twee keer geluncht 

met onze Nigtevechtse ouderen. Iedereen 

aan een lange tafel, super gezellig en met 

lekkere hapjes van Gerda en Joyce. Normaal 

serveren wij iedereen een driegangenmenu 

in het verenigingsgebouw bij de kerk maar 

deze zomer hadden we zelfs een keer geluk 

met het weer en hebben we de tafels buiten 

kunnen dekken. Het leek wel Frankrijk zo 

onder de bomen en naast de mooi gerestau-

reerde kerk.

Ook is er de afgelopen periode gevaren. Met 

de Vuurlinie, het varend huisje van Weesp, 

hebben we drie geslaagde tochten voor in 

totaal 32 gasten kunnen organiseren met 

uiteraard heerlijke koffie en appelgebak.

In november gaan Gerda en Joyce weer 

starten met lunch in het dorpshuis, dat doen 

we om de maand op woensdagmiddag.

Tevens plannen we weer diner om de 

maand in het verenigingsgebouw van de 

kerk op woensdagavond. 

Aanmelden met een appje via Gerda 

en Joyce op 065328691

2

Muurschildering TVN
TVN heeft het het inslahok opgeknapt. Op de muur waar je tegen kunt tennissen heeft  

kunstenaar Bram Stamkot naar eigen ontwerp een mooie muurschildering gemaakt. De muur-

schildering is over een periode van ongeveer 2 maanden gemaakt tussen regenbuien door.

Bram over het ontwerp: “Mijn doel met het ontwerp was om een beeld neer te zetten dat 

de club en omgeving vertegenwoordigt en de spelers inspireert in hun volgende zwaai. 

Dit heb ik gedaan door elementen van het spel tennis en het logo van de club met 

elkaar te verwerken in een explosief abstract beeld. De centrale compositie trekt de blik 

en samen met de felle kleur geeft dit een gevoel van diepte en energie. De muur wordt 

gebruikt om op te warmen en heeft dus ook een praktische functie die ondersteund 

wordt door het beeld. Daarbij is slijtvaste verf gebruikt voor vele jaren gebruik.”

Elke dinsdag in ons Dorpshuis14.30 – 16.30

Entree € 2,00 p.p.

Meer informatie ? 
Joyce Heeren 06-53286981Joke Spronk 06-29209333

17 september 2024,de SOOS gaat weer beginnen
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Bijna twee en een half jaar was eetcafé 

de Waterkant in handen van René Santber-

gen, die in juli officieel afzwaaide als eige-

naar. Het stokje wordt overgenomen door 

Sharon Smit, voormalig barvrouw van 

de horecagelegenheid die met hulp van 

haar man Marco nu de dienst uitmaakt.  

Het eetcafé is omgedoopt tot Het Wapen 

van Nigtevecht. Sleutel2000 sprak Sharon 

en Marco.

 

Jullie zijn nu twee maanden bezig, hoe 

gaat het?

Sharon: Het gaat goed, de kaart loopt goed! 

De mensen zijn positief, er kan weer geluncht 

en gedineerd worden. Mensen komen voor 

een kopje koffie of een biertje langs. Marco: 

Wisseling van de wacht
Vooral dat er weer vanaf de kaart gegeten kan 

worden is belangrijk en dat we op vaste tijden 

open zijn. Sharon: We zijn elke dag open, be-

halve op dinsdag.

 

Vertel eens wat de horeca zo mooi maakt 

en hoe jullie in Nigtevecht terecht zijn geko-

men?

Sharon: Ik had hiervoor al 13,5 jaar in de sector 

gewerkt, bij de bloemenveilig van Aalsmeer. 

De horeca is mooi omdat het prachtig is de 

gasten met een glimlach de deur uit te zien 

lopen. Marco kende de vorige eigenaar René 

Santbergen van werk en toen hij het eetcafé 

overnam ben ik er ook komen werken. Ik heb 

het hier altijd erg naar mijn zin gehad, dus 

toen na een paar jaar de kans zich voor deed 

om het eetcafé van hem over te nemen heb ik 

die gelijk gepakt. Marco: Dit dorp hoort ook 

echt een kroeg te hebben. Sharon: We komen 

uit een plaatsje bij Nieuwkoop en hebben ons 

huis daar recent verkocht om hier met ons 

gezin boven het eetcafé te komen wonen.

Is het Wapen goed te combineren met het 

gezinsleven?

Sharon: Zeker! Marco’s ouders passen veel 

op de kinderen. Na de vakantie (red: inter-

view was begin augustus) gaan de kinderen 

weer naar school. Tussendoor spelen ze veel 

met vriendjes en vanuit het eetcafé houden 

we ook makkelijk een oogje in het zeil. 

 

Hoe is het om als stel samen te werken? 

Marco: Het gaat goed, we liggen zeker op 1 

lijn. Ik sta volledig achter Sharon. Dat is miss-

chien wel goed om te benadrukken: Sharon 

is de ‘directrice’, ik ondersteun. Ik zit zelf 

in de botenbouw en zal dus waar nodig bi-

jspringen. Sharon: En misschien goed voor 

het dorp om te weten: ik ben ook de kok. 

 

Tot slot: Wat kunnen we van jullie ver-

wachten?

Sharon: Het belangrijkste verschil tot nu toe 

is dat er weer een kaart is. Marco: Binnenkort 

zetten we ook een biljarttafel neer. Dit zal 

de tafel van André Vonk zijn, die onlangs is 

overleden. Een mooi eerbetoon. Sharon: We 

willen meer jongeren gaan trekken, zo zullen 

we een barcompetitie gaan houden. Je mag 

dan 4 uur achter de bar staan en je omzet mag 

je dan vrij aan iets besteden! Er komen ook 

weer bands optreden, dus voor ieder wat wils!  

Op 4 september heeft de Raad van State 

een nieuwe uitspraak gedaan over de 

status van de bouwplannen en het ap-

partementengebouw aan de Vreeland-

seweg, dat wordt gebouwd op de grond 

van mevrouw Jakobs, waar al lang 

geleden de oude werf van Lengers was 

gevestigd.

De Raad van State heeft alle bezwaren 

van de omwonenden verworpen en 

ziet geen grote bezwaren meer voor de 

nieuwbouw door projectontwikkelaar 

Sonnevanck. Wel moet de gemeente 

Stichtse Vecht zich de komende 4 maan-

den buigen over een paar fouten in het 

bouwplan. Het gaat om de parkeerre-

geling en de bouwhoogte van de nieu-

wbouw. De parkeerregeling wordt door 

de hoogste bestuursrechter op sommige 

punten niet duidelijk geacht. Het is aan 

de gemeente deze punten aan te scher-

pen. Met betrekking tot de bouwhoogte 

was er sprake van een gebouw van 12.60 

meter hoogte. De rechter acht het geen 

probleem dat het gebouw op sommige 

punten hoger wordt dan de afgesproken 

12 meter, maar in het bestemmingsplan 

geldt nu overal voor de nieuwbouw een 

hoogte van 12.60 meter. En dat is niet de 

bedoeling; dit moet door de gemeente 

hersteld worden. Kort gezegd: het ge-

bouw mag op sommige punten wel 12.60 

worden, maar niet overal. In het totale 

bouwvlak mogen overigens maximaal 10 

woningen worden gerealiseerd. 

De redactie

Grootste bezwaren appartementen-
complex Nigtevecht van de baan

Bron: raadvanstate.nl,  
uitspraak 202202692/1/R4  
en Gooi- en Eemlander  
4 september 2024

sleutel sept 24.indd   3sleutel sept 24.indd   3 16/09/2024   08:2316/09/2024   08:23



Directrice van de Verbinding, Mirjam 

Schweppe, verlaat na 23 jaar onze dorpss-

chool. Uiteraard willen we daar graag bij 

stilstaan om het vertrek niet met stille 

trom te laten zijn. 

Hoe is het met je?

Het gaat goed met mij. We hadden een 

mooie zomer waarin we hebben kunnen 

genieten van het mooie weer, daarnaast 

heb ik veel gefietst en gewandeld en heb 

ik goed kunnen opladen. 

Wat is de reden dat je besloten hebt een 

nieuwe uitdaging te zoeken?

Al jaren kriebelt het bij mij. Nigtevecht 

is een fantastische plek om te werken en 

ik heb het hier ook echt goed (gehad). Ik 

heb hier mogen leren, mogen groeien en 

samen met ouders en collega’s een hele 

mooie school neer mogen zetten. Ik ben 

iemand die van uitdaging houdt, ik zoek 

altijd naar kansen en mogelijkheden. Nu in 

Nigtevecht alles goed staat, merk ik soms 

de uitdaging mis. Natuurlijk is het fijn om 

te genieten van alles wat er goed gaat en 

wat er staat en dat doe ik ook.

Zo terug en ook vooruitkijkend denk ik 

dan, als ik nog iets anders wil moet ik het 

nu doen. Ik denk dan aan een combina-

tie van (interim) directeur zijn en deels 

leerkracht of toch meer de pastorale en 

coachende kant op gaan. Ook de oudere 

mens, en dan bedoel ik echt de mensen 

Directrice Mirjam Schweppe neemt  
na 23 jaar afscheid van De Verbinding

van boven de 70-80 trekt mij steeds meer. 

Laatst zei iemand, je moet directeur wor-

den van een verzorgingshuis .... dat zette 

me ook weer aan het denken. Kortom, er 

is meer wat ik leuk vind, maar ik merk wel 

dat deze baan zoveel tijd in beslag neemt 

dat ik daar niet aan toe kom. Ik wil me 

nog meer en anders  gaan richten op mijn 

medemens, op de ander in nood en daar 

heb ik tijd voor nodig. Dat denk ik te kun-

nen vinden als ik meer afstand neem van 

mijn huidige baan, hoe leuk ik die ook vind 

en hoe goed ik het ook heb. 

Wanneer ben je precies gestart en welke 

functie had je toen?

Ik ben in augustus 2002 op De Flambouw 

gestart. Ik mocht toen de nieuwe kleuter-

groep lesgeven. De Flambouw was groei-

ende. Ik begon met een groepje van 13 

jongste kleuters.

Hoe ben je er toen terechtgekomen?

Tijdens mijn opleiding PABO aan de Mar-

nix Academie in Utrecht heb ik stage gelo-

pen op De Flambouw. Als 3e jaars stagiaire 

kwam ik in groep 7/8 bij Bert Letteboer 

terecht. Van hem heb ik veel mogen leren. 

Daarna heb ik mijn opleiding afgerond en 

een aantal jaar in Breukelen gewerkt. Een 

paar jaar later kwam de vacature op De 

Flambouw voorbij en heb ik gesolliciteerd. 

Ik kreeg de baan aangeboden en ben al 

die tijd blijven hangen...

Wat zijn de grootste, leukste en minder 

leuke veranderingen die je in die periode 

hebt meegemaakt en wat was je grootste 

uitdaging?

De Flambouw was een kleine en gemoede-

lijke school; nog geen 100 leerlingen toen 

ik er kwam werken. De eerste grote viering 

was toen de 100e leerling. Sowieso werd 

alles groots gevierd op De Flambouw, 

daar waren we goed in en dat was echt 

een kracht. Zeker ook van Kees Creemer 

en Bert Letteboer die echt de aanjagers 

waren van deze festiviteiten. Hun 1 april 

grappen waren ook legendarisch...

De Flambouw werd steeds groter, elke 

keer kwam er weer een noodlokaal bij op 

de school aan de Dorpsstraat. Uiteindelijk 

hadden we ruim 160 leerlingen. Met Elly 

Creemer, die nog steeds vrijwilligerswerk 

op de Verbinding doet, draaide ik toen 

een klas van 34... dat waren nog eens ti-

jden! Toen Bert Letteboer een stapje terug 

deed kwam er een meerschools directeur 

ter ondersteuning. Zij heeft mij de kans 

gegeven om de managementopleiding 

te doen. Daarna heb ik de opleiding voor 

schooldirecteur gedaan. Eerst twee jaar 

basisbekwaam en daarna nog twee jaar 

vakbekwaam. Ik ben in die tijd altijd ver-

bonden gebleven aan een klas (meestal 

bovenbouw) en kreeg daarnaast steeds 

meer leidinggevende taken. Heel leuk 

maar ook pittig. Gelukkig steunde het 

hele Flambouw team het. Als ik er nu op 

terugkijk denk ik dat we het echt als team 

samen deden en dat was onze kracht. 

Jarenlang werd er gesproken over nieu-

wbouw. Naar mijn idee werd daar al over 

gesproken toen ik 23 jaar geleden in Nig-

tevecht kwam werken. Uiteindelijk is de 

nieuwbouw 9 jaar geleden gerealiseerd en 

nog eens 6 jaar later fuseerden de scholen 

De Flambouw en De Tweemaster. Iets waar 

ouders een mooi initiatief in hebben ge-

nomen! Was het altijd makkelijk, nee dat 

zeker niet want die concurrentiestrijd was 

niet altijd leuk ... maar kijk nu eens één 

prachtige school die nog steeds groeit... 

Super.

Waar ben je het meest trots op in die peri-

ode?

Trots ben ik op het feit dat we altijd naar 

het kind zijn blijven kijken. In de huidige 

maatschappij van presteren en steeds meer 

in minder tijd en voor minder kosten is dat 

iets wat niet altijd makkelijk is en was. 

Natuurlijk wilden ook wij onze resultaten 

halen, maar niet ten koste van alles. We 

hebben de diepe overtuiging dat een kind 

pas kan leren als het goed in zijn vel zit en 

met plezier naar school gaat. Iets waar we 

voor staan en heel vaak lukt maar ook niet 

altijd. Er zijn nou eenmaal kinderen die 

toch beter gedijen op een andere plek, die 

wij niet goed genoeg kunnen bedienen.

Is er al iets meer bekend over jouw opvol-

ging?

Deze maand (september) wordt de werv-

ings- en selectieprocedure opgestart en 

4
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Hoe is het eigenlijk met… 
Sebastiaan Willemsen?

Hij was vroeger de jongen die je altijd aan zijn 

brommer zag sleutelen. Of degene die in de 

buurt was wanneer er kattenkwaad werd uit-

gehaald. Inmiddels woont Sebastiaan elders.  

 

Sebastiaan, hoe is het met je?

Het kan niet beter! Ik heb een goede ge-

zondheid en ook gezonde kinderen. Ik ben 

gelukkig in de liefde en werk voor mezelf. 

 

Sleutel2000 is inmiddels aan zijn 25e jaargang bezig en in de loop van de tijd 

is er aardig wat veranderd. In ons mooie dorp, maar ook binnen de redac-

tie. Met het afscheid van Rob Tijssen in 2021 is het laatste redactielid van de 

originele bezetting afgezwaaid (Pieter kwam kort na de eerste editie erbij).  

 

De overgebleven betrokkene vanaf het eerste uur gaat nu ook afzwaaien: Al-

fred Hartog. Vanaf de eerste editie penningmeester van ons tweemaandeli-

jks blad. Hij heeft dit altijd met veel inzet en zorgvuldigheid gedaan. Een 

taak die zelden belicht is, maar voor ons is Alfred altijd goud waard geweest.  

 

Alfred, dank voor alles! 

Opvolger Mariëlle van den Broek: welkom!

Dank voor alles, Alfred!

daarna volgt een sollicitatieprocedure. 

In deze procedure zullen een teamlid, 

een MR-lid en een collega-directeur 

van bovenschools betrokken worden. 

Ik verwacht dat er best animo zal zijn 

voor het leiden van zo’n mooie school 

in zo’n mooi dorp!

We hebben al eerder geschreven dat de 

Verbinding druk doende is met een In-

tegraal Kind Centrum (IKC) te bewerk-

stelligen; is daar iets nieuws over te 

vertellen?

Dat is nog een van de dromen die er 

liggen, het IKC. Een wens die ook heel 

sterk vanuit ouders is gekomen. Afgelo-

pen jaar hebben Kim (Kidswereld) In-

geborg en ik de opleiding gedaan. We 

gaan op zoek naar een directeur die dit 

ook ziet zitten. Dit is de kant die we als 

de Verbinding op willen en waar beide 

teams achter staan. Het zou jammer 

zijn als nu geen gevolg krijgt.

Is er ander - voor het dorp en/of ook 

de mensen die geen kinderen op de 

Verbinding hebben - nieuws wat leuk 

is om te vertellen over de Verbinding?

Tja, lastig maar De Verbinding groeit 

sterk. We merken dat we aantrek-

kelijk zijn voor mensen van buiten het 

dorp. Dat is natuurlijk mooi. Maar ons 

beleid is ook wel heel duidelijk dat er 

altijd plaats moet (kunnen) zijn voor 

kinderen vanuit Nigtevecht. Daarom is 

het ook bij ons belangrijk voor ouders 

om hun kind vroeg in te schrijven zo-

dat we als school goed vooruit kunnen 

kijken. De ambitie is om door te groe-

ien tot 200 leerlingen (dit jaar komen 

we boven de 180) een mooie groei die 

we graag vasthouden en dan straks sta-

biel blijven!

Mirjam, namens de redactie van de 

Sleutel en ik denk ook namens alle 

ouders uit het dorp, willen we je heel 

erg bedanken voor je inzet en tom-

eloze energie die De Verbinding heeft 

gemaakt tot wat het nu is. We wensen 

je heel veel geluk en wijsheid toe voor 

de toekomst.

Waar ben je tegenwoordig te vinden en 

hoe is het leven daar?

Tot mijn 21e heb ik in Nigtevecht gewoond, 

daarna ben ik vertrokken. Op mijn 27e ben 

ik nog een jaar terug geweest. Tegenwoor-

dig woon ik in Vinkeveen of sta ik op de 

camping in Harskamp. Mijn grote passie is 

de autocross, ik rijd er zo’n 20 per jaar door 

het hele land. Het is een kleine wereld, je 

komt een hoop oude bekenden tegen. 

Laatst nog Casper Dalmulder met zijn 

zoon, die ook al crosst. Ik stop daarom ook 

veel tijd in het sleutelen. Mijn zoon helpt 

me daar ook geregeld bij. Ik heb in Vinkev-

een ook altijd een boot gehad, maar die 

heb ik verkocht. Tijd voor andere dingen. 

 

Ik werk als ZZP’er in de ondergrondse in-

frastructuur. Het zijn voornamelijk veel 

nieuwbouwprojecten waar ik op werk. 

Riool, huisaansluitingen van Ziggo, noem 

maar op. Er staat veel druk op, het moet 

altijd in een week of 12/13 klaar zijn. 

 

Verlang je stiekem nooit terug naar ons 

mooie dorp?

Ik heb buiten Nigtevecht mijn draai en 

mijn plek gevonden. Ik herken niet veel 

meer van het dorp van vroeger, ook steeds 

minder qua mensen. Wel kom ik er nog 

veel voor mijn moeder, die nog steeds op 

de Nieuweweg woont.

5
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Een groep muzikale Nigtevechters heeft de 

handen ineen geslagen met de Kussenmakers! 

De dorpsgenoten gaan samen met hun koren 

en muziekgroep optreden voor het mooie doel 

waar de Kussenmakers al jaren hard  

voor werken: Artsen zonder Grenzen.

Het concert vindt plaats op zaterdag  

12 oktober in de dorpskerk. Vanaf 20 uur  

(inloop 19.30 uur) verzorgen duo EsMaSonic, 

popkoor MixedUP en Vocal Group Playground 

een spetterende avond voor u.

Aangezien het aantal plaatsen in de kerk beperkt 

is, werken we met een reserveringssysteem. Voor 

het luttele bedrag van € 2,50 kunt u via  

de qr-code een stoel reserveren.

Wij hopen op een volle kerk en een mooie op-

brengst voor Artsen zonder Grenzen!

Mail voor meer informatie naar Carla Holtmanns:  

de_holtmannsen@hotmail.com

Kennismaking  
met Irene van der Tol,  
Adviseur Leefomgeving

 

 Kerk Nigtevecht, Dorpsstraat 45 

 Zaal open 19.30 uur 

 Aanvang concert 20.00 uur 

Een dynamische vocal group uit Amsterdam. Met veel lef, 
plezier, een gevoelige noot en groovy eigen arrangementen 
hebben zij totaal hun eigen stijl. 

In de intieme sfeer van piano, zang en een vleugje 
sax komen pop en jazznummers van Carol King, 
Nina Simone en andere grootheden tot leven 

Een enthousiast en dynamisch koor uit Weesp 
met een gevarieerd repertoire, van oude rock 
tot moderne popsongs, en enkele mooie ballads 

Een groep muzikale Nigtevechters heeft de handen ineen geslagen met de Kussenmakers. De 
dorpsgenoten gaan samen met hun koren en muziekgroep optreden voor het mooie doel waar 
de Kussenmakers al jaren hard voor werken: Artsen Zonder Grenzen. 

Aangezien het aantal plaatsen in de kerk beperkt is, werken we met een reserveringssysteem. 
Voor het luttele bedrag van € 2,50 kunt u via de qr-code een stoel reserveren. 

 

Benefietconcert 
voor Artsen  

Zonder Grenzen 
op 12 oktober

Irene van der Tol is sinds juni 

werkzaam als adviseur leefomgeving 

bij de gemeente Stichtse Vecht. Als ad-

viseur leefomgeving heeft zij speciale 

aandacht voor Nieuwersluis, Loenen, 

Loenersloot, Vreeland en Nigtevecht. 

Daarmee heeft zij de werkzaamheden 

van Coen Hermans overgenomen.

Wat doet een adviseur leefomgeving?

De gemeente beseft dat het werkter-

rein met 12 dorpskernen en 65 duizend 

inwoners uitgestrekt en divers is. Voor 

het contact met de bevolking heeft de 

gemeente geëxperimenteerd met ‘ge-

biedsregisseurs’ en met ‘wijkwethoud-

ers’, die extra aandacht besteden aan 

speciale gedeelten van de gemeente. 

Dat heeft zich nu uitgekristalliseerd in 

de functie van adviseur leefomgeving. 

Diegene spant zich in voor de leefbaar-

heid en de samenhang in een bepaald 

woongebied en werkt samen met be-

woners, ondernemers en maatschap-

pelijke organisaties. 

In ons gebied kunnen bewoners en 

instellingen bij Irene aankloppen voor 

plannen, initiatieven en vragen van 

allerlei aard. Dat is natuurlijk niet no-

dig als je vragen hebt over het rijbe-

wijs, paspoort of een vergunning voor 

een dakkapel, waarvoor de procedure 

eenvoudig te vinden is. 

De adviseur leefomgeving is het eerste 

aanspreekpunt voor zaken in – zoals 

dat in ambtelijke termen heet – het 

fysieke domein (bijvoorbeeld een be-

weegtuin of een jeu de boulesbaan) of 

het sociale domein (gezondheid). 

Irene verbindt bewoners, onder-

nemers en sociale organisa-

ties met het gemeentelijk 

apparaat. Ze wil kansrijke bewoners- 

initiatieven stimuleren en daarbij 

de juiste partners betrekken, zodat 

mooie plannen concreet uitgevoerd 

kunnen worden. Irene kan natuurli-

jk niet alles oplossen maar wil wel 

graag weten wat er aan de hand is. 

Want dan kan ze de juiste persoon 

aanspreken of de vraagsteller verwi-

jzen naar de aangewezen instantie 

binnen de gemeente. 

Wat zijn je eerste indrukken?

Ik ervaar betrokken bewoners en dorp-

sraden. Ook zie ik dat het ‘leefbaarhe-

idsbudget’ nog wel wat beter in beeld 

kan komen bij mooie plannen of initia-

tieven van bewoners.  

Wat is het Centraal Leefbaarheids-

budget?

Mensen realiseren zich soms onvol-

doende wat er mogelijk is. Jaarlijks 

stelt de gemeente een bedrag bes-

chikbaar voor de leefbaarheid in wi-

jken en buurten. Aanvragen kunnen 

een plan betreffen voor buurtactiv-

iteiten, voor initiatieven die ontmo-

etingen bevorderen en eenzaamheid 

tegengaan, voor activiteiten op het 

gebied van hulp en zorg, voor sport- 

en andere evenementen (alleen niet 

voor eten of drinken). Het moet dan 

altijd om een initiatief van bewoners 

gaan, iets waar veel vraag naar is. 

Dus niet om een inwoner die graag 

een pingpongtafel voor zijn eigen 

deur heeft. Irenes advies hierover: 

“overleg eerst met buurtgenoten en 

klop dan bij de gemeente aan, dan 

kan zij zo’n aanvraag ondersteunen. 

De leiding blijft daarbij in handen 

van de initiatiefnemers”.

Eens in de maand komt Irene  

naar de Dorpskamer voor een open 

spreekuur. 

Heb je hier vragen over? 

Neem contact op met Patty  

(Dorpskamer Nigtevecht).

6
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Nu de grote verbouwing  achter de rug is, ziet de 

dorpswinkel er niet meer uit als de campingwinkel 

van weleer. Het is weer een echte supermarkt. Er is 

een nieuwe koelcel, er staat een mooie broodvitrine, 

de schappen zijn aangevuld en er zit lekker veel 

loop in de winkel voor de versproducten. Er wordt 

getest met een breder glutenvrij assortiment, maar 

de uitbreiding van de regionale, luxe en bijzondere 

producten in de winkel verdient meer aandacht. Ook 

zou het fijn zijn als er meer sfeer in de winkel komt.

Er zijn zeker nog meer vrijwillige handjes welkom. 

Zo kan bijvoorbeeld het assortiments-”groepje” 

nog mensen gebruiken die meedenken over nieuwe 

producten die in de winkel te koop komen, of die 

creatieve aanbiedingen verzinnen. Lijkt dit je leuk, 

heb je een paar uurtjes per week beschikbaar en 

heb je enige feeling met of kennis van winkelassor-

timent, dan zou dat zeer welkom zijn. 

De vaste werknemers draaien met de onmisbare 

groep dagelijkse vrijwilligers de winkel. Wil jij wat 

(bij)verdienen en zou je beschikbaar zijn om als win-

kelmedewerker een aantal dagdelen aan de slag te 

gaan? Dan kan je ook contact opnemen.

Dat het leuk is om er te werken én dat alle inspan-

ningen gewaardeerd worden is lezen in ondersta-

ande reviews op Google:

Zoals velen van jullie waarschijnlijk wel weten zit ik nu ruim twee jaar in de 

gemeenteraad van Stichtse Vecht. Die zetel heb ik te danken aan het grote 

aantal voorkeursstemmen die vooral in Nigtevecht op mij zijn uitgebracht. 

Hoewel ik op nummer 6 stond van de lijst van D66 Stichtse Vecht en mijn 

partij ‘maar’ vier zetels kreeg, ging de vierde zetel toch naar mij. Dankzij die 

vele voorkeursstemmen :) Hiermee is er in deze raadsperiode voor het eerst 

in lange tijd weer een Nigtevechter vertegenwoordigd in de gemeenteraad.

En dat is goed voor het dorp! Want Stichtse Vecht is een grote gemeente en 

het kleine Nigtevecht ligt ver weg van het gemeentehuis in Maarssen. Als er 

zaken zijn die ons dorp raken zit ik als gemeenteraadslid dicht op het vuur. 

Ik kan problemen direct aan de kaak stellen als dat nodig is. Een goed voor-

beeld was de voorgenomen afsluiting van de Kanaaldijk richting Loenen dit 

voorjaar. Gemeenteambtenaren waren van plan de weg drie maanden af te 

sluiten voor auto’s om de aanleg van het nieuwe poldergemaal mogelijk te 

maken. Hierdoor zouden Nigtevechters, maar bijvoorbeeld ook de leraren van 

basisschool De Verbinding, maandenlang het dorp vanuit het zuiden niet meer 

kunnen bereiken, met veel tijdverlies en overlast tot gevolg. Door de weth-

ouder hier in de gemeenteraad direct op aan te spreken, stond het probleem 

bij hem gelijk scherp op het netvlies. In combinatie met de vele klachten van 

Nigtevechters en een succesvolle lobby door vele betrokkenen, is de tijdelijke 

noodweg voor brandweer en ambulance óók opengesteld voor autoverkeer.

Het is een goed voorbeeld van de volksvertegenwoordigende taak die je als 

raadslid hebt. Naast een volksvertegenwoordigende taak, hebben raadsleden 

ook een ‘kaderstellende’ en een ‘controlerende’ taak. Kaderstellend betekent 

dat we als gemeenteraad bepalen hoeveel geld het college (burgemeester en 

wethouders) ergens aan mogen uitgeven. Controlerend wil zeggen dat we 

goed kijken of het college doet wat het belooft. De meeste plannen die we als 

gemeenteraad bespreken gaan natuurlijk over de hele gemeente. Want uitein-

delijk zit ik daar voor àlle inwoners van Stichtse Vecht. Maar natuurlijk houd ik 

als Nigtevechter de belangen van ons dorp scherp in de gaten. Zo heb ik met de 

wethouder al veel gesprekken gevoerd over de voortdurende problemen met 

de brug. En ook de problemen met de vaak te hoge snelheid van auto’s in de 

Raadhuisstraat en Oostzijdsestraat hebben mijn volle aandacht. 

Begin september is het nieuwe politieke jaar weer begonnen. Een belangri-

jk agendapunt in de komende periode is het nieuwe mobiliteitsprogramma 

waarin bereikbaarheid en verkeersveiligheid in de gemeente een grote rol 

spelen. Hierbij wil ik ook de verkeersveiligheid in Nigtevecht onder de aan-

dacht brengen.

Ik ben heel blij dat de redactie van De Sleutel mij heeft gevraagd om geregeld 

via deze column een update te geven van mijn raadswerk. Heb je zelf zaken 

die je bij mij onder de aandacht wil brengen? Bel, app of mail me dan op  

06-21702215 of rens.ulijn.d66@raad-stichtsevecht.nl

Esther van Ditmarsch
5 STERREN 2 maanden geleden
We liggen met het schip op het Amsterdamrijnkanaal. Snel 
vandaag even wat boodschapjes nodig en dan is deze buurt-
winkel een grote aanrader. Wat een leuke en lieve mensen in 
de winkel. Alles wat je nodig hebt kan je er vinden klein maar 
super fijn. En de verse producten zijn heerlijk.

 

Ria Zwolsman
5 STERREN 2 maanden geleden
Omdat alle horeca gisteren gesloten was in Nigtevecht,.was 
de dorpswinkel de enige mogelijkheid. We werden gastvrij 
onthaald en hebben er heerlijk geluncht en na uitgerust te 
zijn konden we onze ns wandeling vervolgen. Met hartelijke 
dank en alle succes voor de dorpswinkel

Rens in  
de Raad

De dorpswinkel 
krijgt 5 sterren 
reviews
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Achterklap:  
Annemieke Bijleveld

Vraag van Maayke: Wat was voor jou een 

grote overgang van Amsterdam naar Nig-

tevecht? Waar geniet je van in Nigtevecht?

De reuring van Amsterdam, je loopt de 

deur uit en je ziet iets gebeuren, een ex-

centriek figuur, je kunt een winkel, de bib-

liotheek of een horeca gelegenheid zo in-

lopen. In Amsterdam is heel veel geluid, de 

tram, de sirenes, de bovenburen die over 

de trap lopen. Regelmatig “hoi Schat” 

maar ook agressie.

De keerzijde is de anonimiteit. Ik heb in 

Amsterdam altijd mijn buren gekend (op 

de etage in een flat of boven me / ons). Ik 

heb echter in een maand Nigtevecht net 

zoveel mensen (voor sociale doeleinden) aan 

de deur gehad als in 15 jaar Amsterdam! Ik 

moest wel even wennen aan de rust in Nig-

tevecht, ik kom echter uit Westzaan (Zaans-

tad), ook een dorp. Het dorpse kende ik dus 

wel. Ik geniet nu van de rust, de ruimte en 

de gemoedelijkheid. Ik kan genieten van een 

rondje Nederhorst op de fiets, of een ritje 

naar Weesp. Ook geniet ik in de speeltuin 

met onze dochter.

Voor de mensen die je niet kennen: hoe ziet 

een gemiddelde dag uit jouw leven eruit?

Ik sta rond een uurtje of 7 op en neem een 

kop thee en een broodje samen met onze 

dochter Lisa (3,5) en breng haar 3 dagen per 

week naar de gastouder of het kinderdagver-

blijf. Daarna ga ik naar kantoor in Amstelveen 

(3 of 4 dagen in de week) waar ik voor een 

grote (ouderen) zorg organisatie werk als op-

erationeel inkoper. Ik doe de orderopvolging 

van alles wat we inkopen, van spuiten, me-

dische apparatuur, incontinentie materiaal 

tot eten en mensen (inhuur). Daarnaast ver-

zorg ik het contractbeheer. Rond een uurtje 

of 6 ben ik weer thuis, eten we, gaat Lisa 

naar bed en lees ik wat, kijk TV of ga trainen 

voor waterpolo (bij de Meeuwen in Diemen). 

Zaterdags heb ik regelmatig een water-

polo wedstijd. In de zomer zwem ik buiten. 

 

Wat staat er momenteel bovenaan jouw 

bucketlist?

Er is net weer wat van de bucketlist af!  22 

jaar geleden ben ik met vrienden wezen In-

terrailen door Oost Europa (controleurs die 

een stempel in je paspoort te zetten, ieder 

land weer een andere (niet Euro) valuta….

Wij (ik, mijn vriend Arjan Mul en onze 

dochter) zijn net terug van wederom een 

treinvakantie, dit maal met de trein naar 

Zuid-Frankrijk en terug (en het eerste en 

laatste stukje met de buurtbus naar / van 

Weesp). Heerlijk hebben we het gehad, 

ontspannen reizen, lekker naar buiten ki-

jken, een praatje maken met een mede 

reiziger, lekker weer. Op de terugreis via 

Parijs.

Wat is het eerste dat je aan een buiten- 

staander vertelt die vraagt: waar zou ik  

Nigtevecht van kunnen kennen?

Van de Vecht, en het pontje over de 

Vecht met de fiets. Of van de betonfab-

riek, het dorpshuis, het kasteel, er langs 

gereden richting Loenen naar de A2 etc. 

 

Wat is jouw tip aan mensen die nieuw in  

Nigtevecht komen wonen?

Zorg voor een goede inburgering tijdens de 

Orange week. Doe je boodschappen bij de 

dorpswinkel. Zet de buurtapp op. Ga klaver-

jassen bij DOB. Ga toneel spelen (voor TLO 

toneel) met een optreden in het dorpshuis! 

 

Met wie zou je wel eens een bakkie willen 

doen en waarom?

Met Greetje Thijssen uit onze straat. Al heb-

ben we al wel eens een buurt/ buren bor-

reltje gedaan, Greetje ik ben benieuwd wat 

jou zo jong, fris en fit houd. Je fietst altijd 

goed geluimd voorbij. Ik ben ook benieuwd 

hoe lang er al de binding met Nigtevecht is 

en hoe dit is gekomen.

Program-
ma 60 jaar 
Dorpshuis 

krijgt vorm!
Het grote koor is al volop aan het 

oefenen. Er zijn evenementen voor 

zowel de kleinsten als de jongeren. 

En aan het einde van de week komt 

er een waar muzikaal spektakel: 

‘Vrienden van Dorpshuis Live’.

Hou de week van 27 oktober tot  

9 november zo vrij als mogelijk, 

want hier gaat Nigtevecht volop van 

genieten en nog jaren over napraten! 

Het concrete programma komt snel 

op onze socials en in de krant.

8

  

Redactie
Pieter Tammens       06-13880005
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• ALLSAFE Mini Opslag • Betonfabriek Nigtevecht  
• Brands Legal Consultancy • Compromis Tankvaart 
BV • Gebr. Dalmulder Infra • Eikk Onderwijsgroep • 
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